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Protokoll nr 209 fört vid sammanträde med styrelsen för Strandhaga Koloniförening 

2024-10-26 på restaurang Verona. 

 

Närvarande: Maria Fermvik, Inga-Lill Nilsberth, Ulf Petersson, Claes Svensson, Anders Collbo, 

Annica Ljungdahl och Kenneth Lundqvist. 

Frånvarande: ---- 

 

§ 1.   Sammanträdet öppnades. 

          Maria Fermvik hälsade alla välkomna. 

 

§ 2.   Dagordningen. 

          Utsänd dagordning godkändes. 

 

§ 3.   Föregående protokoll. 

          Protokoll nr 208 godkändes. 

 

§ 4.   Områdesbelysningen. 

          Beslutades att anta Slöinge Elektriska AB som totalentreprenör för omkoppling av 

          områdesbelysningen till en kostnad av 110 000:-. 

          Igångsättning av entreprenaden kommer att påbörjas under V 45. 

          Ytterligare information om omkoppling av områdesbelysningen kommer att skickas ut 

          via mejl till medlemmarna strax innan igångsättningen. 

 

§ 5.   Klubbstugan. 

a. Värmepump. 

Beslutades att ny värmepump kommer att installeras i klubbstugan av Elon till en 

kostnad av 18 790:-. Installationen kommer utföras den 12 november. 

 

b. Inventering. 

Beslutades att en inventering av porslin i klubbstugan kommer att utföras. 

Ulf Petersson kommer att tillfråga uthyrarna om hjälp att utföra inventeringen. 

          

c. Stämmouppdraget. 

Framtagning av kostnadsförslag på tillbyggnad av klubbstugan pågår. 

Arbete med att ta fram ett förslag på invändig upprustning av klubbstugan pågår. 

 

§ 6.  Anticimex. 

         Ulf Petersson informerade om Anticimex senaste avläsningen av fällan i avloppsled- 

         ningen. Det var 95 st fångade råttor. 

         Inga råttor ovan mark har inrapporterats till styrelsen. 
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§ 7.   Väderskydd låscylindrar. 

          Ulf Petersson informerade om att väderskyddet till låscylindrar på grindarna är utsatta 

          för åverkan. 

          Beslutades att montering av väderskyddet kommer att utföras en sista gång och sen 

          kommer det inte att monteras några mer väderskydd. 

 

§ 8.   Stängsel mot Scheelevägen. 

          Beslutades att ge vaktmästarna i uppdrag att laga undertråden på stängslet mot  

          Scheelevägen som är avklippt på ett antal ställen. 

 

§ 9.  Utbildning hjärtstartare. 

         Önskemål om utbildning av hjärtstataren har inkommit till styrelsen. 

         Ulf Petersson tar kontakt med Kenneth Axelsson om det kan hållas utbildning av 

         hjärtstartare för medlemmar under våren 2025. 

 

§ 10. Byggärenden. 

          Kenneth Lundqvist informerade att han har varit i kontakt med nya tf. enhetschefen på  

          Bygg och Miljöförvaltningen på Halmstad kommun för att få till ett möte om vad som 

          gäller för Strandhaga framöver betr. byggregler. Något datum för mötet är ej fastställt.      

          

          Styrelsen gick igenom 2 st aktuella byggärenden på Strandhaga. Styrelsen inväntar 

          att resp. stugägare skall skicka in bygglovshandlingar till styrelsen enl. byggnadsföre- 

          skrifterna för Strandhaga. 

 

§ 11. Samråd Äventyrslandet. 

          Maria Fermvik har varit i kontakt med detaljplanansvarig för kommande byggnationer 

          runt Äventyrslandet för att få bli inbjuden till samrådsmötet tillsammans med intil- 

          liggande fastighetsägarna.  

 

§ 12. Inför extrastämman. 

          Styrelsen gick igenom vad som måste förberedas inför extrastämman den 17 november. 

          Beslutades att skicka ut styrelsens yrkande för extrastämman till medlemmarna. 

 

§ 13. Ekonomi. 

          Ulf Petersson redovisade för föreningens nuvarande ekonomi och inga avvikelser 

          noterades. 

 

§ 14. Nya medlemmar. 

          Vi hälsar ny medlem välkommen till Strandhaga. 

 

           Stuga 67     Ulla Fryksmark, Stockholm. 
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§ 15. Skrivelser. 

a. Fråga om besluten kring nedre grinden. 

Skrivelse har inkommit om beslutsprocessen i föreningen vid extrastämman  

kan utföras via mejl. 

Enligt stadgarna är föreningsstämman beslutande organet så därför måste 

styrelsen följa stadgarna och se till att besluten tas på en föreningsstämma.  

 

§ 16. Övriga frågor. 

          ----- 

 

§ 17. Nästa möte. 

          Lördagen den 7 december kl.11.00 på Verona. 

 

§ 18. Avslutning. 

          Maria Fermvik tackade och avslutade mötet. 
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